
 

Bestyrelsesmøde d. 10.10.23  
 

Deltagere Formand - Morten Næstf. - Morten P Kasserer - Kurt A Håndbold - Freja 

Senior - Hanne  Fodbold - Michael Badminton - Kurt   Volley - Jan  Gymnastik – Helle 
AFBUD 

Sponsor/gymnastik 
- Mette 

 
Den faste del af dagsordenen:  

1. Valg af referent 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
4. Punkter fra formanden 
5. Nyt fra udvalgene 

Dato for næste bestyrelsesmøde 
Eventuelt 
Punkter til næste møde 

 
1. Valg af referent 

Mette laver referat, som hun plejer. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Ingen indvendinger 
 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (28.8) 
Kurt skrev med de småjusteringer der var sidst. 
 

4. Punkter fra formanden 
 

a. Er der fundet yderligere medlemmer til fodboldudvalg som ønsket? 
Tim kommer retur i udvalget som menigt medlem, så mangler der stadig 1 medlem. 
Michael skriver selv til Thomas Gerber på thomas.gerberjensen.dk med rettelser til 
hjemmesiden. 
 

b. Bestyrelsesuddannelse DGI 
Marlene Vinther har indvilget i at deltage d. 6.11. kl. 17.30-21.30. Andre der vil med? 
Temaet for aftenen er ”Den attraktive forening”.  

i. Hvordan gør I jeres forening endnu mere attraktiv for endnu flere? 
ii. Hvem vil I gerne gøre foreningen attraktiv for? 

iii. Hvilke udviklingstiltag kan evt. understøtte os i dette arbejde? 
 

Morten fortalte bare om mødet så hvis nogen tænker at de har et medlem der gerne vil med, så kan de 
køre med Morten. Send en SMS til Morten C. 
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c. Forslag med et fast på punkt på dagsordenen der hedder ”Tavs viden” 
Morten kunne godt tænke sig, at det blev et fast punkt. Så det starter vi op med fra næste 
gang. Morten vil så skrive noterne fra referaterne ind i et ark. Så vi med tiden får samlet alt 
tavs viden ét sted. 
 

d. Bøgebladet – ruter. Og er der nogen der har fundet andre modtagere af bladet (se. under 
evt. d. 28.8) 
Pejrup mangler, men Annette Biilmann spørger lige én fra Davids klasse, de bor nemlig i 
Pejrup. Mette aftaler med Annette Biilmann at de overskydende blade bliver i mødelokalet. 
Så man hver især kan tage en stak med til f.eks. læge, kiropraktor med mere. 
 

e. Langsigtet planlægning i forhold til udvikling og fornyelse af foreningen. Alle afdelinger bør 
derfor angive ønsker (hvad kunne være fedt at have, som der er for stor en udgift til 
materialeposten i budgettet?) 
 
Håndbold: Mangler ikke noget pt. 
Fodbold: Indendørs bander, elektronisk måltavle, udendørs stadionprojekt. 
Volleybold: 3 stk. dommerstole, borde bænkesæt til Beach banen 
Gymnastik: Helle var ikke med til dette møde 
Senioridræt: Hanne siger at de ikke har ønsker lige pt. 
Padel: Udendørsareal? 
Fælles: Flere borde/bænkesæt til udendørs? Sofa til møderum? Udskiftning af den 
elektroniske skærm i gangen? Indkøb og ophængning af skabe til pokaler? Kan vi indtænke 
fornyelse af udearealerne (hvis ansvar?) og hvad signalerer man kører forbi Bøgebjerg IF? 
Freja foreslog et ”BØRNEHJØRNE” med sofa, spil, med mere. 
Mette forslog hynder til bænkene i hallen, kunne jo købes i IKEA – hun undersøger en 
pris/kvalitet. Og sender forslag til Morten. Så de evt. abre kan blive indkøbt nu her mens 
 
Dette punkt bliver lavet til et særskilt møde i starten af det nye år. 
 

f. Ideer til kompetenceudvikling i Bøgebjerg IF. 
Plan for kompetenceudvikling for frivillige i foreningen. Procedure og ramme? 

 
Videnstema 6 - Nye perspektiver på rekruttering og fastholdelse.pdf (frivillighed.dk) 
Kursuskalender | frivillighed.dk 
Byg bro over generationskløften og styrk trivsel og samarbejde i foreningen | frivillighed.dk 
At lede en sag. Grundbog for bestyrelsesmedlemmer i frivillige organisationer.pdf 
(frivillighed.dk) 
Få nye frivillige, som bliver i foreningen. Grundkursus i rekruttering | frivillighed.dk 
Videnstema #1 Flere frivillige engagerer sig i episodiske indsatser | frivillighed.dk 
 
Morten vil gerne kraftigt opfordre til at de enkelte udvalg selv holder øje med kurser eller 
anden kompetenceudvikling. Således at vi gør hvad vi kan for at holde på vores trænere på 
sigt. 
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g. Forslag om afholdelse af årligt fællesmøde og reception i forbindelse med kalenderårets 
afslutning, for udvalgsmedlemmer og trænere ol. hvor det forgangne og kommende år 
diskuteres. Ideer, planer, ønsker mv. udveksles 
Morten har et ønske om at vi fast én gang om året afholder et fællesmøde hvor alle 
udvalgsmedlemmer samt trænere bliver inviteret til en fælles dag i januar. Undersøg gerne 
om der er én i jeres udvalg som kunne tænke sig at være i ”festudvalg”. 
 

h. Inventar: Der er blevet købt projekter til mødelokalet og så vi skal have forsynet vores 
Bøgebladsredaktion med ny printer 
Mette afstemmer med Annette Biilmann så hun får indkøbt en ny printer. 
 

i. Mere advisering om kampe i f.eks. volley og badminton. 
Hvis I sender det til Thomas, så kan han lave opslag til infoskærm i hallen. 
 

j. Sprede budskabet om Fynsk Support hos EnergiFyn. Kampagne jf. mail 
k. Nedsættelse af en ”Frivilliggruppe” der har ansvar for at finde nye frivillige.  
l. Nedsættelse af en ”udviklingsgruppe der har ansvar for at arrangere enkeltstående aktiviteter 

som foredrag, familiearrangementer, turneringer mv. i løbet af sæsonen. 
 
5. Nyt fra udvalgene 

Håndbold: Herre og damer er startet. Problemer for herrerne i søndags grundet skader. De har fået 
besked om maks. 1 aflysning. Ser godt ud for damerne 
 
Senior: Klager ikke. Stort set samme antal medlemmer som sidste sæson. Ca. 80 medlemmer. Har fået 
ny instruktør i vandgymnastik.  
 
Badminton: Godt i gang. Kommet et par nye til (Fra vester skerninge og ollerup) samtidig med et par 
afgange dog. Mange kampe. Stadig tomme baner dog, men udvikling er positiv. 
 
Fodbold: Det diskuteres om der skal etableres to hold (11-mand og 7-mands). Fokus på 
trænersituationen. Indendørsfodbold – sendt fondsansøgninger afsted, afventer svar. Fire kampe 
tilbage, satser på oprykning. Afslutningsfest d. 21. oktober efter sidste hjemmekamp.  
 
Volleybold: De er for lidt til træning om tirsdagen. Om fredagen går det Okay, der er de ofte 8-10 
personer. De har spillet lidt turnering, hvor de vandt 3 ud af 5 kampe. 
 
Gymnastik: Der bliver efterset og repareret spinningcykler inden så længe. Jump er kommet OK i gang 
med 4-6 på holdene pr. gang.  
  
Kassereren: Volley har endnu ikke fået så mange tilmeldt holdene. Jan følger op på det.  
Spørgsmål fra Michael. Er Rune Carlsen oprettet som multi? Det er en fejl. Kurt fikser det. 
 
Padel: Det har været nabohøring også er problemer vedr. noget ”evt. omfartsvej” så nu skal 
vejdirektoratet kontaktet. Plankeværket mod Poul og Pia skal tinglyses, når der har været en landmåler 
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inde over. Så lige nu er der desværre gået kommune bøvl i den. Vi træner 2 timer x 1 gang om ugen, 
hvor vi ofte er de 8 der er plads til. Der er spillet hele september, nu kan de evt. selv spille hvis man vil 
det. Så spørger man i den lukkede gruppe på facebook.  
 
Fra Kurt: Iflg. DGI så skal vi huske at skrive i et referat at der skal indhentes børne attester. Der er 
indhentet på Sonja Hansen og Elaine Faber da de træner volley. Hvordan skal vi opkræve kontingentet 
for indendørs fodbold? Når vi ikke ved om de er over eller under 20 der kommer. Vi starter med det 
lave kontingent. Kurt opretter fodboldprisen og holdet, når Michael melder det ind.  
 
 

6. Regnskabsgennemgang 
Nogen kommentarer, evt. fra kassereren? 
Kurt: Der er kommet 3. kvartal på fra hallen + 15.000 kr. for reklameplads.  
Vedr. multikontingent. Så vender vi det til budgetmødet.  
 

7. Julegaver til frivillige (Hanne) 
Alle udvalg skal melde ind til Hanne med formænd, trænere samt de udvalgsmedlemmer som gør et 
stort stykke arbejde. Fornavn + efternavn mailes til Hanne senest d. 1/11-2023 

 
8. Bambusa (Michael) 

Hver afdeling forpligtes på at finde minimum 5 personer, der hver forpligter sig på at finde minimum 2 
personer. Når det ligger fast kan vi påbegynde arbejdet. 

 

9. Ollerup-rengøring (Helle) 
OD-dag d. 3.2.24 og elevmøde/fest d. 8.6.24 (2 personer fra kl. 21.30 og 5-6 personer fra kl. 02.30) 
 
10. Dato for næste bestyrelsesmøde 

7/12-23 kl. 18.30 
 
11. Eventuelt 

Vi laver en helside i næste Bøgeblad med alle træningstider, Mette snakker med Annette. 
Thomas bedes lave Volley PR. Så det kan blive mere lækkert, skal han også nok dele det i alle FB 
grupper. 
Mulighed for ny sponsor på Østergyden i tidligere FGM og bilforhandler i Aastrup. 
Obs på at sidste mand lukker i hallen! 
Være obs på dørene når indendørssæsonen går i gang. Gå alle fire døre igennem inden man går hjem? 
Tage med tilbage til udvalgene at der er mulighed for julefrokost i cafeteriet d. 8.12. 
 

12. Punkter til næste møde 
 


